
   Αθήνα, 22/12/2020 

Της: Αθανασίου Μαρίας, βουλευτού Β2' Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

 

ΘΕΜΑ : «Επιβεβλημένη η κάλυψη της αποκατάστασης επιπλοκών των 
νοσηλευθέντων λόγω “COVID-19” και η οργάνωση της διαχρονικής 
ιατρικής παρακολούθησης των» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

προβληματισμό και ανησυχία μας εκφράζουν αρκετοί πολίτες, που είτε πέρασαν την 

περιπέτεια υγείας της νόσησής τους από κορωνοϊό, είτε έχουν στον οικογενειακό τους 

περίγυρο άτομα που νόσησαν σχετικά και νοσηλεύθηκαν. Ειδικότερα, ασθενείς από 

κορωνοϊό που εξήλθαν των Μ.Ε.Θ. συμβαίνει να φέρουν νευρομυϊκά προβλήματα και 

να χρήζουν αποκατάστασης σε εξειδικευμένες μονάδες της χώρας -οι οποίες, επί το 

πλείστον, είναι ιδιωτικές. Προβληματίζονται οι ανωτέρω, κατά πόσον το Ελληνικό 

Δημόσιο μπορεί να καλύψει από πλευράς ασφαλιστικής δαπάνης τα απαραίτητα 

πρωτόκολλα αποκατάστασής τους, στην κρίσιμη οικονομικά περίοδο που διανύουμε. 

Όπως ενημερωνόμαστε, επειδή έχουν αναφερθεί επιπλοκές στην ανάρρωση 

ορισμένων ασθενών, υπάρχουν απορίες, ως προς την διαχρονική τους 

παρακολούθηση και την διαχείριση των συνεπειών της νόσησης από κορωνοϊό στην 

μετέπειτα πορεία της υγείας τους. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Έχετε καταρτίσει, κατόπιν σχετικών οδηγιών σας στην επιστημονική ομάδα 

αντιμετώπισης του ιού «Covid-19» (Λοιμωξιολόγοι κλπ στελέχη),  πλάνο διαχρονικής 

παρακολούθησης και αντιμετώπισης των υγειονομικών συνεπειών στους πολίτες που 

νόσησαν από κορωνοϊό; 
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2. Δεδομένου ότι, τα υπάρχοντα Δημόσια Κέντρα Αποκατάστασης έχουν υψηλή 

πληρότητα από ασθενείς που χρήζουν των υπηρεσιών τους, προτίθεσθε να καλύψετε 

τα νοσήλια των προς αποκατάσταση ασθενών λόγω νόσησης από «COVID-19»  και 

σε ιδιωτικά κέντρα, καθώς, το ισχύον κρατικό ημερήσιο νοσήλιο δεν επαρκεί να 

καλύψει τις δαπάνες αυτές; 

 

 

H ερωτώσα Βουλευτής 

 

Αθανασίου Μαρία 

 

 




